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Dagsorden for bestyrelsesmøde på 

Sydlangeland Fjernvarme A.m.b.a. 

 

 

 

 

 
Møde dato. 10. februar 2021 

Tidspunkt. Kl. 16.00 

Mødested. Online på MEET 

Udsendt. 3. december 2020 

Deltager. Ulrik Kølle, Asger Larsen, Leo Visbjerg, Britta Andersen, 

Jakob Kromann, Gert Smidt, Kim Carlsson. 

Afbud. Bjarne Nielsen (kom på under sidste punkt via telefon) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 



2 

 

• .    Godkendelse af dagsorden.  

Godkendt  

 

 

•      Regnskab pr. 31. januar 2021, regnskab eftersendes 

 

Kim gennemgår regnskabet. Ikke de store bemærkninger. 

 

 

•      Opfølgning af dårlig afkøling. 

 

Kim beretter at det som oftest er ude hos forbrugeren at fejlen ligger når det kommer til dårlig 

afkøling. Forbrugere med dårlig afkøling får en besked fra værket om at man skal få efterset sit 

anlæg og at værket yder tilskud til eftersyn af autoriseret VVSer.  

 

 

•       Status på ny halmkedel.   

 

Halmkedlen kører og er nu i den afsluttende afleveringsfase. 

VERDO kommer med en analyse og lave en afleveringsberetning så de kan få den sidste del af 

betalingen. Kim og Leo beretter at det hele kører godt og at der kommer til at være en besparelse i 

forhold til tidligere kedel. Der bliver brugt en del lud for at holde ph værdien mest ved afbrænding 

af hvedehalm. Der skal muligvis en palleløfter eller truck til for at lette arbejdsgangene for 

personalet og for at overholde gældende arbejdsmiljøregler.  

Der skal hyres en til at male osv. 

 

 

• .    Orientering fra Driftslederen.   

 

Der er kommet henvendelse fra 2 husstande der ønsker at komme på fjernvarme. Det kræver noget 

opgravning og Kim spørger om bestyrelsen ønsker dette. Det rigtige vil være at sende arbejdet i 

udbud. Bestyrelsen vil sende forespørgsel til 2 entreprenører.  

 

Der er lagt stik ind til 3 nye forbrugere siden sidst. 

 

Der er et tilbud ude til yderligere 2 forbrugere. 

 

Der er stadig en forbruger der ønsker at blive meldt ud. Denne ønsker ikke at betale for at komme 

ud. Kim mener at det i bund og grund er en sag mellem forbrugeren og Langeland kommune.  

 

Kim har talt med Mogens Nielsen ang. vindmølle, den er dog solgt.  

 

Der har været en medarbejder der, over en periode, har været sygemeldt. Han er på arbejde igen 

og det tyder på at han er ved at være rask. Kim har drøftet med medarbejderen at han skal passe på 

og blive ordenligt rask.  
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• .    Orientering fra Formanden.   

 

Ulrik mener at der skal ses på et forslag fra Leo om en ændring i forhold til det aftalte omkring nye 

faste afgifter storforbrugere. Det dog først næste år så vi kan se hvordan regnskabet ser ud i 

forhold til ny kedel og evt. nye forbrugere.  

 

 

•     Drøftelse af kommende generalforsamling (Skal være afholdt inden udgangen af marts) 

 

Dato fastsættes til 22. marts kl. 19.00 

 

 

•     Drøftelse af faste bidrag, herunder Gulvstavvej 7 

 

Sager om enkelte forbrugere føres ikke til referat.  

 

 

 

 

• .     Eventuelt.          

 

 

Sign. 

 

Ulrik Kølle _    ___                          _____       

 

Bjarne Nielsen                                            .                                                      

 

Britta Andersen                                           .                 

 

Gert Smidt                                                   . 

 

Asger Larsen                                              . 

 

Leo Visbjerg                                                . 

 

Jakob Kromann                                            .  

 

Ref: Jakob  


